
Protokoll fört vid styrelsemöte 240408 

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lotten Linde, Bertil 

Källman, Lena Clementsson, Fredrik Helgesson, Jocke 

Zetterqvist. 

Meddelat förhinder: Lennart Johansson-Ax, Herman 

Kilsäter, Pär Carlsson. 

 

1. Lars-Åke öppnar mötet. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Till justeringsman valdes Fredrik Helgesson 

4. Föregående protokoll: Lennarts lista gås igenom. 

5. Ekonomi: Det finns pengar i kassan medlemsavgifterna har börjat komma in. 

Elutgifterna är fortsatt lite höga, men elpriset är ju på väg neråt nu. Det finns några 

större utgifter kvar tex försäkringarna på båtarna. Ansökan om offert för solceller på 

Snickarlyckans El görs igen. 

 

6. Rapport om inköp av ny säkerhetsbåt samt finansiering: Sparbanken bidrar med 

halva inköpssumman. Offert ifrån både MMG och Marinkompaniet begärs in, Jocke 

håller i det.  

 

7. Rapport om samverkan Karlshamns kommun/Sparbanken/KSS om ev 

fritidsveckor. Bosse R är villig att hålla i ett dagläger 4 dagar per vecka i vecka 25 och 

26 med max 10 ungdomar. Avser årskurs 5 – 6.  Detta ska ske i ett samarbete med 

Karlshamns kommun och deras ledarutbildning. Ingen kostnad för deltagarna. Ett krav 

är att ungdomarna är simkunniga.  

 

8. Ev inköp av 606:a. Fredriks 606 "Stradivarius" (som i praktiken funnits i verksamheten 

senaste åren) som klubben kan köpa. Samma 12 tkr som jag betalade till KSS för några år 

sedan.Den senast tillkomna gula 606, som vilseledande, än så länge, är döpt till "Blå" ställer 

Fredrik till klubbens förfogande på villkor att klubben förvarar och försäkrar/ansvarar för mm .  

"Blå" skall ej vara med för allmän utlåning till medlemmar men finns för våra egna kunniga 

ungdomar (Edith/Alice eller andra) samt vid behov för seglarskolor och rotaryläger o.dyl.  

Fredriks erbjudande att köpa den för 12 tkr gäller KSS. Fullt beslut om det får vi alltså ta på 

nästa möte.  

 

9. Avstämning återträff vuxenseglarskolan – rapport från Lennart. Punkten flyttas till 

nästa möte eftersom Lennart anmält förhinder. 

 

10. Rotarys seglarläger - uppdatering Lennart, flyttas till nästa möte eftersom Lennart 

anmält förhinder. 

 

 



11. Rapport från Båtrådet: Lars-Åke Långa bryggan nya plank samt fasta pollare i höst. 

Flytbryggans förlängning ansökt av Bryggföreningen. Filippa tycker att vi ska börja 

fundera på att ta över bryggorna. Möte med klubbarna där man diskuterar driften av 

gästhamn samt övriga bryggor. Servishus i gästhamn, Kiaholmen. 

 

12. Avstämning årets seglarskola. Av alla anmälda finns det endast 5 kvar. Lärare: 

Martin, Jocke, Bertil (en dag) Herman tar hand om teorin istället för Jonas Albinsson.  

 

13. Vårmöte 24 april kl 18:00: Starter kappsegling, VR segling – kort bana 

 

14. Arbetsdag den 27 april: Jocke gör lista på vad som skall göras. 

Vi bjuder på grillad korv. 

 

15. Sektioner:  

Kappsegling – Kvällskappseglingarna startar den 15 maj. 

Nybörjare Juniorer Jolle:  – Startar 7 maj. 

RC – Bertil tycker att de används för lite ingen uppslutning på träffarna. Beslutas att 

Pär marknadsför igen på hemsidan. 

Utbildning – Inget nytt. 

Fastighet – Arbetsdag 27 april. Målat och klart på utsidan, kontoret snart klart. 

Trivsel – Våffelminglet gick bra nya medlemmar kom. 

 

16. Avslutning: 

Lars-Åke avslutar mötet, nästa möte den 6 maj 18:00 i klubbstugan. 

 

 

 

 

 

. 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Lotten Lindhe 

_________________________________ 

Justeras Fredrik Helgesson 


